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Els alumnes de cinquè hem volgut entrevistar a la Laura Sanchís, mestra de 

música de l’escola. 

Arribada aquest any a la nostra escola, el seu caràcter alegre i la seva passió 

per la música ens ha captivat, per aquest motiu hem volgut saber més coses de 

la Laura. 

Per què vas decidir estudiar música? 

Jo no ho vaig decidir, tothom fa música al meu poble, és el normal. Podria dir 

que a primer de primària, jo vaig anar i em vaig apuntar a música. 

Si tinguessis l’oportunitat d’estudiar una altra cosa, quina seria? 

Cuina, estudiaria per a ser cuinera, si pot ser la cuinera de l’escola millor.  

M’agradaria molt. 

Quan vas començar a ser mestra de música? 

En l’any 2017 a Catalunya i abans el 2013 a València. 

Per què vas escollir ser mestra de música? T’agrada? 

M’agrada molt, a mi sempre m’ha agradat la música i vaig veure que tenia 

moltes oportunitats per a treballar: en una escola, una extraescolar, en una 

escola de música, en un institut..., tenia moltes opcions. 

 



Fas alguna assignatura més? 

Faig també lectura. 

Quants anys portes ensenyant? En quantes escoles has treballat? 

Des del 2013, uns deu anys. He treballat a més de vint escoles, ja he perdut el 

compte. 

En quina escola vas fer la teva primera classe? 

A Molins de Rei, en una escola que es diu Pont de la Cadena, va ser una 

substitució molt difícil, era tutora i mestra de música, i jo era nova... 

Com et vas sentir quan et van destinar a la nostra escola? 

Supercontenta, vaig venir a veure-la. M’ho van dir al juliol i jo vaig venir el juliol 

passat i vaig treballar una setmana, però a l’estiu vaig venir a veure el poble, 

vaig anar a veure el castell, a fer senderisme, vaig dinar pel poble... i em va 

agradar molt. Teniu moltes coses un pavelló, una piscina, un camp de futbol, 

una escola, un institut, una llar d’infants, una biblioteca... 

Et va agradar la Cantània? Com et vas sentir quan la vam acabar? 

Sí, molt, el que més em va agradar va ser estar a dalt de l’escenari, jo no havia 

estat mai, sempre m’havia tocat a una cantonadeta. Quan va acabar gairebé 

ploro de l’emoció, perquè és molt guai i ho vam fer molt bé. 

Per què vas decidir venir a Catalunya? 

No ho vaig decidir, quan comences a treballar pots demanar molts llocs i jo vaig 

demanar ser mestra de música a València, Catalunya, Múrcia, Aragó i 

Extremadura, i em van trucar d’aquí Catalunya. 

Quin és el teu instrument preferit? Quin instrument a part del que toques, 

t’agradaria saber tocar? 

Percussió, si n’haig de triar un la marimba. M’agradaria tocar el Ukelele, perquè 

és un instrument melòdic i podríem cantar cançons a classe. 

Quin és el teu estil de música preferit? 

Ufff! Què difícil! A mi m’agraden les cançons que expliquen una història, tan me 

fa l’estil. Per exemple, les cançons de Nadal i de Sant Jordi, que són 

supertemàtiques m’agraden. Un estil és impossible, m’agraden tots. 

Què volies ser quan eres petita? 

Perruquera 



 

Quina és la teva afició? 

Fora de l’escola faig música també, vaig a una banda de música i a una 

batucada. 

Quin és el teu menjar preferit? 

Castanyes torrades, és el millor menjar de l’univers. 

Quina és la teva cançó preferida? 

Són cançons que expliquen una història, m’agraden molt les d’un humorista 

que es diu David Sainz, que fa cançons com de broma i explica coses. 

Quins plans tens de futur? 

Aprovar les oposicions i poder parar d’estudiar per les tardes. Quedar-me a 

Catalunya també és un pla de futur. 

 

 


